
Zápis z řádného zasedání AS SU FPF dne 8. 4. 2024 
 
Přítomni: Mgr. David Radek, Ph.D., BcA. Adéla Pluhaříková, doc. Mgr. Jiří 
Siostrzonek, Ph.D, Bc. Dominik Dedek, Mgr. Kamil Matula, Ph.D., MgA. Miroslav 
Zeman, Mgr. Miroslav Urbanec, Ph.D., Karel Hasík, Mgr. Pavla Bergmannová 
 
Omluveni:., doc. PhDr. et. PaeDr. Miloslav Vondráček, Ph.D. 
 
Hosté: Prof. PhDr. I. Korbelářová, Dr., doc. Mgr. T. Gongol, Ph.D., Ing. Mgr. J. 
Svoboda 
 
V úvodu proběhlo přivítání hosta – rektora SU, gratulace doc. Siostrzonkovi 
k životnímu jubileu. 
 
 
Program 
1. Projednání programu jednání 
2. Podmínky přijímacího řízení pro akad. rok 2024/2025 – II. kolo 
3. Návrh na zrušení pracovišť Slezské univerzity v Opavě, Filozoficko-přírodovědecké 
fakulty v Opavě 
4. Návrh na III. změnu Statutu SU v Opavě, FPF v Opavě 
5. Různé 
 
Ad1) Program jednání byl schválen všemi hlasy – 9 hlasů pro 
 
Ad2) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 5/24/AS – Podmínky přijímacího 
řízení pro akad. rok 2024/2025 – II. kolo. Komentář podala děkanka fakulty, 
informovala také o počtu přihlášených studentů v I. kole.  
Hlasování: 9 hlasů pro 
 
Ad3) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 6/24/AS – Návrh na zrušení pracovišť 
Slezské univerzity v Opavě, Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě. 
Komentář k tomuto materiálu podala děkanka. Dotaz mgr. Bergmannové – zda by 
nebylo možné část TV zachovat? Je velmi malý zájem o kurzy TV a zabezpečení 
pronájmů finančně náročné + 1,3 úvazku pedagogů. Doc. Siostrzonek dotaz na zapojení 
FVP při financování TV? FVP nemá o TV zájem. 
Hlasování: 8 hlasů pro, 1 se zdržel 
 
Ad4) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 7/24/AS – Návrh na III. změnu Statutu 
SU v Opavě, FPF v Opavě. Komentář podala děkanka, změny jsou v oddílech – 
vědecko-pedagogická pracoviště, organizační schéma, hlavní směry výzkumu. 
Hlasování: 9 hlasů pro 
 
Ad5) Různé 
Děkanka informovala o důvodech zrušené kombinované výuky na ÚBK, dr. Chrobák 
onemocněl, všem studentům se písemně omluvil. 
Příspěvek rektora SU – jednalo se o finanční pomoc rektorátu fakultě, 
restrukturalizace je nedostatečná, tyto změny nevyžadují pomoc rektorátu. Reagovala 
děkanka – každý studijní program vyžaduje speciální personální zabezpečení, 
radikální restrukturalizace není možná. Rektor – poukazoval na pokles studentů 
v navazujícím studiu – v tomto případě jde o menší výukové zatížení pedagogů. 



Navrhuje výhledově v řádu let zrušit některé studijní programy. Děkanka – stojí za 
škálou nabízených studijních programů. 
Rektor – FPF SU nemá motivační program. Děkanka do budoucna má představu a vizi 
o odměnách pedagogů za publikační činnost. Spuštění motivačního programu je 
připravováno s rozpisem finančních prostředků na rok 2024. 
Dr. Radek – dotaz na rozpočet? SU čeká ještě z MŠMT přidělení účelových prostředků. 
Rozpis bude předložen na červnovém zasedání AS SU FPF. 
Doc. Siostrzonek – jednotliví vedoucí ústavů by měli motivovat své zaměstnance 
k vyšší iniciativě. Byl vznesen také dotaz na periodickou výměnu vedoucích 
jednotlivých ústavů (nastavení nových pravidel, vysvětlování tohoto záměru). Děkanka 
reagovala, že je to možné. 
Mgr. Bergmannová – dotaz na přidělení finančních prostředků z Magistrátu. Finanční 
příspěvek byl udělen v menší výši, zbylou částku dofinancuje fakulta. Děkanka bude 
informovat na KD. 
 
Usnesení: 
1. AS SU FPF schvaluje č. j. 5/24/AS – Podmínky přijímacího řízení pro akad. 
rok 2024/2025 – II. kolo. 
2. AS SU FPF schvaluje č. j. 6/24/AS – Návrh na zrušení pracovišť Slezské 
univerzity v Opavě, Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě. 
3. AS SU FPF schvaluje č. j. 7/24/AS – Návrh na III. změnu Statutu SU v Opavě, 
FPF v Opavě. 
 
Příští zasedání AS SU FPF bude 6. 5. 2024 od 13.00 hod. v zasedací místnosti 
děkanátu. 
 

 
 
 
 
 
V Opavě dne 9. 4. 2024 

 
 
Zapsala: Zuzana Bergrová 
 
Schválil: Mgr. D. Radek, Ph.D. 
 

 


